
Bilaga 1           

       

Reservation 
 

 

§ 27 Årsanalys 2024 Tekniska nämnden - Fastighets- och gatukontoret 

 

I beslutstexten har förvaltningen lagt till en andra attsats; ”att ge förvaltningen i uppdrag att 

arbeta vidare med slutsatserna från kommunfullmäktige- och nämndsbudgetuppdragen  på det 

sätt som beskrivs i återrapporteringen”. 

 

Flera av slutsatserna var vagt formulerade och samtliga saknade ekonomiska betingelser. Det är 

omöjligt för en seriös politiker att hantera uppdrag till förvaltningen utan att ha någon som helst 

uppfattning om kostnaderna, samt hur dessa ska finansieras. Vi yrkade därför i första hand 

återremiss för att få tillbaka ärendet med tydliga slutsatser om vad eller vilka åtgärder som 

förvaltningen anser rimligt att verkställa, samt inte minst hur dessa påverkar ekonomin. Med den 

kunskapen kan nämnden därefter prioritera förslagen i både tid och omfattning. 

 

Socialdemokraterna yrkar att ärendet, trots bristerna i underlagen, ska avgöras i dag och yrkar 

bifall till att förvaltningen ska ges carte blanche för att arbeta vidare med slutsatserna. 

 

Socialdemokraterna vill uppenbarligen inte veta vilka slutsatser som är ekonomiskt genomförbara 

inom budget och/eller vilka tidigare åtaganden som ska strykas för att skapa förmåga att klara av 

ett genomförande av de nya slutsatserna. Man undrar varför fakta och ekonomiska konsekvenser 

innan beslut numera är så främmande för Socialdemokraterna. 

 

Då våra yrkanden avslås anför vi härmed reservation. 
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